

麥理浩夫人度假村營友統計表  
Lady MacLehose Holiday Village Camper Statistics

團體名稱/申請人:

Organization / Applicant: \_\_\_\_\_

營 期 :

Camping Period : \_\_\_\_\_

年齡 Age	男 Male	女 Female
Under 5 以下		
5 - 9		
10 - 13		
14 - 19		
20 - 24		
25 - 29		
30 - 39		
40 - 49		
50 - 59		
60/over 以上		
<b>總數 Total</b>		

職 業 Occupation	男 Male	女 Female
在職人士 Working		
學 生 Student		
主 婦 Housewife	/	
退休人士 Retired		
其 他 Others		
<b>總數 Total</b>		

營友身分 Status of campers	本港居民人數 No. of Local Residents	非本港居民人數(現時定居國家/地區) No. of Non-local Residents (Country/Territory of domicile)
申請人 Applicant		
其他營友 Other campers		



為方便本村進行統計工作，請清楚填寫此份表格，並於入營時交回辦事處。

Please complete and return this form to the Village office on arrival.

1. 你所提供的資料只作本辦事處核對入住營友身份及統計之用；而有關你的個人資料除本署授權職員外，將不會轉交其他人士。  
Your data will be used for registration and statistical analysis. Apart from staff duly authorized by the Department, no one will be given access to your personal information.
2. 請正確填報資料；若要求修改或索取你申報的個人資料，可電: 2792 3084 與本村經理聯絡。  
Please provide your data correctly. You may contact our camp manager at 2792 3084 to correct your own data.